

无线数字话筒

产品名称	无线数字话筒
公司名称	德州依安音响电子有限公司
价格	4000.00/个
规格参数	
公司地址	德州市德城区天衢中路1655号（马家海子小区10号楼营业房1层5号）
联系电话	2368555 18805343399

产品详情

真分集接收，大动态数字麦克风系统

True diversity reception, large dynamic digital microphone system.

面板采用液晶显示窗口，一目了然的显示各项功能与数据，易于操作的飞梭旋钮取代传统复杂的按键操作

Panel equipped with OLED window to display all the information and data clearly. The jog dial is easy to operate instead of the traditional complex key operation.

独家开发的高频高动态范围电路，提升互调动态之性能，大幅降低谐波干扰，以增加更多同时使用互不干扰的频道数

The unique design of high frequency and high dynamic range of the circuit improved the performance of dynamic inter modulation, dramatically reducing the harmonic interference, and increase the number of channels used simultaneously without disturbing each other.

快速精确的数字式自动选讯接收，消除断讯，延长接收距离及提升接收的稳定度

Fast and accurate digital diversity receiver, eliminating the interruption, to extend and enhance the stability of the receiver.

音质采用纯数字处理方式，让麦克风的无线传输质量几乎达到有线传输的水平

Applying pure digital processing, which allows the wireless transmission quality almost reached the level of cable transmission.

独创的纯数字高保真音频处理技术，彻底消除模拟系统的压缩杂音，使再生波形几乎和原始波形一样，确保原音完美重现

Original pure digital high-fidelity audio processing technology, completely eliminate the analog system compression noise, so that the regeneration waveform is almost the same as the original to ensure the perfect sound reproduction.

纯数字式无线传输的全音域音质，不会随着接收讯号强弱或使用距离而改变

Full-range sound quality is pure digital wireless transmission; it will not change according to the received signal ' s strength or the use of distance.